
Będziesz  zważał  na  szabat,
aby go święcić
Pan Bóg nas rozpieszcza, jak własne
dzieci.  W  ostatnim  czasie  mieliśmy
wiele okazji do świętowania, włącznie
z Bożym Ciałem kiedy to wylegliśmy na
ulice,  by  wielbić  Pana  Jezusa  w
drodze. Człowiek to istota pracująca,
czasami bardzo ciężko. Ale człowiek
jest  przede  wszystkim  istotą
świętującą.  Chrześcijanie  są  ludźmi
miłującymi  święto,  nie  tylko  w
wymiarze  dnia  wolnego,  ale  przede
wszystkim w wymiarze Dnia Pańskiego,
szczególnie  niedzieli.  Umiejętność  świętowania  jest
umiejętnością życia. Św. Justyn, męczennik pierwszych wieków,
tłumaczy:  Nasze  zgromadzenia  dlatego  odbywają  się  w  dniu
słońca,  ponieważ  jest  to  pierwszy  dzień,  w  którym  Bóg  z
ciemności  wyprowadził  materię  i  stworzył  świat,  a  Jezus
Chrystus, nasz Zbawiciel, w tym dniu zmartwychwstał. Już w
pierwszych wiekach chrześcijaństwa nazywano Jezusa Wschodzącym
Słońcem, Słońcem, które nigdy nie zachodzi. A niedzielę Jego
dniem, dniem słońca. W niektórych krajach europejskich nazwa
ta pozostała do dziś, na przykład ?Sunday? w języku angielskim
lub ?Sonntag? w niemieckim. W języku rosyjskim nazwa niedzieli
?Boc?pece??e?  nawiązuje  bezpośrednio  do  zmartwychwstania.  W
ostatnim czasie jesteśmy wręcz zalewani promieniami słońca. To
tylko daleki obraz szczodrości Pana Jezusa zmartwychwstałego,
który umiłował nas, i swoje życie oddał dla nas i dla naszego
zbawienia. [prob.]
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